
   
Dagordning rådsmöte nr. 7 VT2021  

Tisdagen den 7 september 2021 kl. 17:00–19:00.  
Digitalt möte via Zoom – en möteslänk kommer att skickas ut dagen för 

mötet.  
  

Kallade:  
Dosti Tuana      (ord.) Närvarande 
Ellinor Hedgren Rylander    (v. ord.) Närvarande 

Ellen Gustafsson Björverud   (sekr.) Närvarande 
Johan Alexandersson  Närvarande 
Evelina Siska  Närvarande (lämnade 18:11) 
Erik Hellsing   Anmäld frånvaro 
Elin Englund   Närvarande 
Jacob Björnberg  Anmäld frånvaro 
Helena Eriksson   Närvarande (lämnade 18:54)  
Emanuel Sonstrand  Anmäld frånvaro 
 
SUS Studentombud Anna Svanström Närvarande  
  

1. Mötets öppnande  
Mötet öppnade kl. 17:06. 

 

2. Mötesformalia  
a. Upprättande av närvarolista.  
b. Val av mötesordförande.   

i. Dosti Tuana valdes till mötesordförande.  
c. Val av sekreterare.  

i. Ellen Gustafsson Björverud valdes till sekreterare. 
d. Val av justerare.   

i. Ellinor Hedgren Rylander valdes till justerare. 
e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.  

i. Diskussion om suppleant till disciplinnämnden, punkt 5.a. Punkten tas 
upp innan punkt 3. 

ii. Representant på utbildningsdagen, punkt 5.b. Punkten tas upp innan 
punkt 3. 



iii. Arbetsgrupp för webbaserad undervisning och digitala resurser, punkt 
4.l.i. 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  
i. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

g. Godkännande av dagordning.  
i. Dagordningen godkändes. 

 

3. Information från SUS 
- Ett ordförandenätverk ska starta upp med studentråden och fakultetsråden. 

Nätverket ska verka för strategier i hur man leder ett möte och hur man håller 
ett råd levande. 

- Jämlikhetsombud ska börja träffas igen. 
- Påminnelse om att det finns projektbidrag att söka. Ansökningsperioden har 

inte startat ännu.  
- Påminnelse om att man kan bli arvoderade av vissa uppdrag och att man då 

måste vara medlem i SUS för att ta del av arvodet. 
 

4. Information från ledamöter 
a. Fakultetsnämnden: Erik och Ellinor informerar.  

i. Prefekt Gustaf har föreslagit huvudsakligen fysisk undervisning under 
B-perioden. Storföreläsningar kommer vara webbaserade. Något 
seminarium ska vara helt webbaserad på grund av hälsoskäl. 
Kursföreståndare är den som avgör vad som är lämpligt. Det här är en 
övergångslösning, de kollar på termin för termin hur det ska fortgå. 

1. Diskussion i Linjerådet: I linje med vad arbetsgruppen för 
webbaserad undervisning och digitala resurser kommit fram 
till.  Det hade kanske varit bra att fortsättningsvis ha en digital 
seminarium-grupp. Kanske även lägga till en grupp som har 
problem med bostad eller exempelvis är ensamstående 
föräldrar. Storföreläsningar på andra universitet brukar ske 
digitalt för att tillgodose även elever med funktionsvariationer. 
Det är dock tradition att undervisning på Juridicum brukar ske 
fysiskt. Arbetsgruppen för webbaserad undervisning och 
digitala resurser håller på att utreda detta nu - för ett 
framåtperspektiv. 

2. Enligt en gammal rapport från CeUL ville 4/10 studenter ha 
fysisk undervisning. Rapporten slumpade deltagare och det var 
ca 400 studenter som deltog. Det hade kanske varit bra med en 
undersökning om hur många studenter på juristprogrammet 
som ville ha fysisk respektive digital undervisning. 

b. Utbildningsutskottet: Emanuel och Ellen informerar.  
i. Inte haft möte. Nästa planerade möte är imorgon onsdag den 8 

september 2021. 



c. Lärarförslagsnämnden: Evelina informerar.  
i. Evelina inte närvarande.  

d. Arbetsmarknadsrådet: Erik, Elin och Jacob informerar.  
i. Inte haft möte. 

e. Institutionsstyrelsen: Dosti och Elin informerar.  
i. Inte haft möte. 

f. Kassören informerar: Emanuel informerar.  
i. Emanuel inte närvarande.  

g. JURO: Johan informerar.  
i. Inte haft möte.  

h. Stiftelse Juridisk Facklitteratur: Helena informerar.  
i. Ansökningar för lärares publikationer. Mauro fått en större summa för 

en publicering då det var en hög publicering. Mindre summor till 
andra. 

ii. Inte hänt något vidare med tidigare diskuterat förslag om pengar för 
godkänt betyg. Ska utreda vidare och lägga fram förslag. Nästa möte i 
SJF är i november.  

1. Anna: Kan be SUS om hjälp genom en skrivelse om vad 
Linjerådet behöver för hjälp för att ta oss an detta i SJF.  

i. Jämlikhetsombud: Elin informerar.  
i. Inte haft möte.  

j. Studerandeskyddsombud: Jacob informerar.  
i. Jacob inte närvarande.  

 
k. Centrala studeranderådet: Ellinor och Elin informerar. 

i. Inte haft möte. 
 

l. Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk.  
i. Arbetsgrupp för webbaserad undervisning och digitala resurser. 

1. Hur framtiden kan komma se ut efter pandemin. Kanske finns 
det aldrig något post-Covid.  

2. Samordning kring föreläsning (förinspelade och live) 
a. Många i lärarlagen är positiva till digitala föreläsningar. 

Vanligtvis funkar det för studenter med. Det är en fördel 
att det är enklare att ställa frågor än vid fysiska 
föreläsningar. Vad det gäller de förinspelade 
föreläsningarna är de som gjorts i Kaltura 
(videoredigieringsprogram) bra. Lokalkostnad är den 
största kostnaden för Juridicum så de är glada att skippa 
den. Dosti blir vaksam angående detta. Det skapar större 
flexibilitet för lärare och det skapar även möjligheter att 
utländska jurister kan föreläsa och hålla i övningar. 
Några nackdelar är att hålla studenterna uppmärksamma 
och tekniska problem. 



3. Samordning kring seminarier (inkl. gruppundervisning, case 
och rättegångsspel) 

a. Helst föreslås 50% distans- och 50% fysisk 
undervisning även diskussion om hybrid. Ett 
seminarium som blandar fysiskt och digitalt.  

b. Fördel att studenter är bättre förberedda.  
c. Nackdelar att det innebär mycket administration och att 

studenter får ökat utrymme att vara mer passiva i 
undervisningen. Rättegångsspel och case är svårare att 
genomföra på distans. Christine Storr har visat att det 
går att ha en sådan vy på datorn för att förenkla.  

4. Allmänna kommenterar och rekommendationer.  
  

5. Besluts- och diskussionspunkter 
a. Diskussion om suppleant till disciplinnämnden.  

i. Elin redogjorde kortfattat för arbete i disciplinnämnden.  
1. Ca åtta ärenden per möte och mötet varar i fyra timmar. En 

jurist på SU föredrar och sammanfattar ärendet. Ärenden rör 
studenter som misstänks för plagiat, sexuella trakasserier, 
ordningsstörande och liknande. De kan höras på mötet om de 
vill. Nämnden ställer sedan frågor om man inte kan avgöra 
endast utifrån materialet. Nämnden överlägger och röstar med 
majoritetsröstning. Studenter kan få en varning eller 
avstängning i olika längder. Studenten kan överklaga efter 
beslutet. Ledamöterna får en utbildning och får se praxis-blad 
för vad en viss händelse brukar leda till för påföljd.  

2. Det är lärorikt enligt Elin, blir som praktik i beslutsfattande och 
analysering om man har tillräckligt med underlag. Det är 
intressant att höra hur juristerna där resonerar.  

3. Finns dock förbättringsområden för hur nämnden arbetar, 
remiss från rektorskansli om hur handläggningsordningen kan 
förbättras.  

4. Om man är intresserad av att söka, se länk och ansök via den - 
https://static1.squarespace.com/static/5f8033b6dec0723d16822
cec/t/6135d6332c249e70170a48e4/1630918195971/Disiciplinn
ämden.pdf.  

b. Representant på utbildningsdagen. 
i. Ellen kommer vara representant för Linjerådet under utbildningsdagen. 

Om Ellen inte kan närvara är Ellinor stand by. 
 
 
 
 



6. Övriga ärenden  
a. Föreläsaren Hanna Wallensteen vi pratat om på tidigare möte som lärarna ska 

få lyssna på. Fråga för Linjerådet om att söka projektpengar från SUS för 
föreläsning för studenter?  

i. Diskussion i Linjerådet: Online för att så många studenter som möjligt 
ska kunna delta. Förslagsvis mejlar Elin SUS om processen för att söka 
projektmedel. Elin blir ledande i projektet med den stöttning som 
efterfrågas av Linjerådet. 

b. Extrainsatt möte i september inför utbildningsdagen måndagen den 27 
september kl. 17:00-19:00. 

 

7. Datum för nästa möte 
Preliminärt datum för nästa möte är torsdagen den 7 oktober 2021 kl. 17:00. 

 
8. Mötet avslutas  

Mötet avslutades kl. 19:02.  
 
 
 

Som ovan,     Protokoll uppvisat/  
Ellen Gustafsson Björverud, sekreterare   Ellinor Hedgren Rylander, justerare  

 


